
 
Protokoll fört vid Bowlingklubben BK Flammans medlemsmöte 

den 11 oktober 2016, klockan 18.15 i damernas omklädesrum 
 

Närvarande: 

Anna B, Gunnel, Britt, Carina S, Babsan, Majsan, Nilla, Aira, Rose-Marie, Mairi, Anna T, 

Camilla, Carina B och Annsi. 

 

1. Öppnande av mötet 

Carina B hälsade alla välkomna till mötet och öppnade det.  

 

2. Formalia 
Carina B valdes till ordförande och justerare av protokollet, och Annsi till sekreterare för 

mötet. Carina gick igenom dagordningen, tog upp övriga frågor, därpå godkände mötet 

dagordningen. 

 

3. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm). 
 

* Seriespel 

Till kommande bortamatcher i Gävle och i Söderhamn har UK haft svårt att få spelare. Alla 

behövs! Om möjligt tänk över innan du bestämmer tidpunkten för frånvaro.   
 

Babsan informerade oss om betydelsen av oljeprofiler- närmast vad det betyder hur långt man 

har lagt olja. Man skall tänka att dra 31 från avståndet det är oljat. I Fyrishallen oljar man till 

41 – dra 31 därifrån och det betyder att ribba 10 är den ribba man skall försöka träffa. Men 

viss korrektion kan behövas för hur det egna klotet svänger – går rakt. 

 

* Tävlingar 

Första KM spelas i Fyrishallen den 12 november klockan 12.00. Vi deltar i Pegasus tävling 

Vikingaslaget. Camilla ordnar med anmälningslista. Barbro Lundin har fått löfte att spela 

helgen innan. Då många kommer att vara på plats ska vi ta nytt foto till hemsidan. 
 

Efteråt ska vi gå till Luckan (Lucullus) och äta gott. Rose-Marie har förhandlat fram fördrink, 

förrätt, huvudrätt och efterrätt för 300 kronor. 

Individuella DM kan spelas från 17 oktober. Information finns på anslagstavlan, Det kostar 

100 kronor per klass (Open och HCP) och man får spela hur många gånger som helst. 

Anmälning till start sker via nätet. Vi måste utse en administratör som sköter starterna.  
 

KM borta har Camilla fullt ut fått vårt förtroende att ta fram förslag. Eventuellt spelar vi i 

lämplig hall så att vi kan åka på kryssning direkt efteråt och fira.  

 

* Mötesdatum 

Nästa medlemsmöte blir den 1 november. Samtliga möten klockan 18.15 i damernas 

omklädesrum. 

 

* Aktiviteter  
Hallen (Olle och Lotta) har erbjudit Flammans spelare med Abonnemang att få träna GRATIS 

en timme torsdagar mellan klockan 20.00 – 21.00. 
 



Hasse Strandberg vill hjälpa till att träna oss. Första tillfället var den 29 september. Hasse 

tipsade framför allt var man ska stå för strike och spärr. Rose-Marie tog upp om vi tyckte 

Hasse eller Daniel ska träna oss framöver. Alla tyckte Hasse var bra.  
 

JULFEST i Rosa Stugan äger rum den 10 december klockan 16.00. Mer information kommer 

 

* Lotter 

Mia som har hand om Klubbhäftena vill ha in pengar snarast om man inte redan betalat. 

 

4. UK har ordet 

* Babsan påminner om – träning med spärrspel ca 30 minuter varje träningspass. Babsan 

betonar också vikten av att man kryssar bort sig om man INTE är tillgänglig för spel. 

Program för uttagningarna kommer på hemsidan så fort som Carina S vet hur det ska se ut och 

fungera. Carina S kommer att kontakta Ulrika och försöka få till ett slags schema. 

 

5. Ekonomi 
* Vår kassör Anna B informerade att vår ekonomi är fortsatt stabil. Dessutom säljer Rose-

Marie korgar med diverse ätbart då vi har hemmamatcher vilket ger ett bra tillskott till 

klubben, inte minst gäller detsamma för Klubbhäftena. 

 

6. Hemsida 
* Carina S sköter hemsidan men vi alla får förstås ge tips och bidra med nyheter och 

information. 

 

7. Övriga frågor 
* Fortsatt träning med Hasse och även Daniel (om han kan) har ännu inte bestämt när det ska 

ske. 
 

* Angående vår klubbdress så bestämdes på årsmötet att vi får ha kjol eller byxa bara plagget 

är SVART. Detta står redan i förra protokollet men upprepas för säkerhets skull. 
 

* Carina informerade att Ålandsresan nästa år 2017 blir 18 – 20 augusti. Avresan till Åland 

sker klockan 12 (efter positiva åsikter från deltagarna). Carina har även bokat längan till oss.  

Detta står redan i förra protokollet men upprepas också. 
 

* Carina har satt upp en blå pärm på anslagstavlan där vi kan sätta in information som inte 

ryms på tavlan. 
 

* Påminnelse om TORSDAGSTRÄNINGEN som är gratis för alla spelare med abonnemang. 

Kom och träna!!! 

 

8. NÄSTA MÖTE 
 

Nästa möte blir den 1 november i damernas omklädesrum klockan 18.15. 

 

9. Avslutning 

* Mötet avslutades klockan 18.50. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

………………………………………………. ………………………………………. 

Annsofi Holst/sekreterare   Carina Bergström/ordförande 


